
 

  

Uzávěrka příštího čísla bude 15. července 2018. Pokud budete chtít přispět 

do zpravodaje nějakým článkem či nějakou další informací můžete tyto 

příspěvky posílat e-mailem na adresu: starosta@obecveznice.cz, 

ouveznice@seznam.cz nebo osobně donést na obecní úřad. Vždy do 

předmětu nebo na obálku uveďte „příspěvek do zpravodaje“. Budeme rádi 

za vaše připomínky a náměty.  

 V dnešním čísle Věžnického zpravodaje bychom vás rádi informovali 

o probíhajících akcích a akcích, které nás čekají v nejbližší době. 

V nejbližší době nás čeká, den otevřených dveří u větrných elektráren, 

běh naděje, stezka odvahy atd. 

 

BĚH NADĚJE 

V sobotu dne 30. 6. 2018 pořádá obec Věžnice 

na dětském hřišti v dolní části obce 

BĚH NADĚJE. 

Tato akce se bude konat od 17,00 hodin, start bude cca v 17,30 hodin. 

Připraveny budou 3 okruhy, přičemž 1 bude naplánován pro cyklisty a zbylé 

2 okruhy budou pro pěší, respektive pro běžce. Po doběhnutí do cíle, 

dostanou všichni účastníci malou odměnu a diplom. Po celou dobu akce 

bude zajištěno občerstvení, 

zpěvem a dobrou náladou nás 

bude doprovázet kapela 

ZNAMENÍ. 

Ročník XXVI.             Červen 2018 
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OBECNÍ SLAVNOSTI 
 

V sobotu 19. a v neděli 20. května proběhly obecní slavnosti ve Věžnici, při 
kterých jsme si připomněli významná výročí obce: 
  

- 480 let od obnovení hornictví v Dolní Věžnici Karlem Felixem z Valdštejna,  

- 255 let od postavení barokní sochy sv. Jana Nepomuckého na návsi v dolní 
části obce,  

- 240 let od postavení barokního kamenného sloupu s křížkem a 4 obrazy 
světců na návsi v horní části obce,  

- 240 let od obdržení privilegia dědičné rychty pro Dolní a Horní Věžnici 
(osvobození od roboty) Karlem  

Maxmiliánem z Ditrichštejna,  

- 90 let od postavení kulturního zařízení v obci,  

- 20 let od zahájení výstavby novodobé dominanty obce: nové kaple na návsi 
v horní části obce (11. května 1998).  
 Sobotní program začínal slavnostní mší svatou, kterou sloužil místní 
rodák P. Ondřej Kunc, poté jste si mohli poslechnout dechovou kapelu 
„Venkovská kapela“. Poté proběhlo vystoupení místních dětských mažoretek 
a vystoupení našich žen z místního spolku Babinec. Poté zahrála kapela 
PIKNIK, která nám připomněla největší hity Michala Tučného. Od 17:00 hodin 
nám zpíval Pavel Helan s hosty a bylo to velmi milé a příjemné vystoupení a 
od 19:00 hodin začala hrát kapela Martin Bernard Band a ta hrála až do 
pozdních nočních hodin. Během sobotního odpoledne jste si mohli vyzkoušet 
výrobu domácího másla a samozřejmě k tomu také patřila ochutnávka. 
Během odpoledne jste si také mohli nechat změřit hladinu cukru, BMI, atd. a 
také si vyzkoušet základy první pomoci 
 Nedělní program začal mší svatou, kterou sloužil P. Mons. Zdeněk Krček. 
Následovalo vystoupení dechové hudby Lučanka, po této kapele vystoupil 
Dan Moravský, který zahrál největší hity Dalibora Jandy. Na závěr vystoupil 
Bohouš Josef s kapelou Burma. Nedělní odpoledne dětem zpestřila skupina 
Kašpaři jak svým vystoupením, tak také tím, že celé odpoledne nafukovaly 
dětem balónky. 
Oba dva dny byla velká návštěvnost jak místních obyvatel, tak lidí z okolí. 
Navštívili nás také poslanec PS Vít Kaňkovský, a bývalý ministr kultury Daniel 
Herrmann. 
Velké poděkování patří všem lidem a spolkům, kteří se podíleli na přípravě a 
průběhu této akce. 
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HS Věžnice ve spolupráci s MA21 - Zdravá obec Věžnice a ostatními spolky 
Vás zvou na V. ročník: 

 

  

    STEZKA  
       ODVAHY           

 

PANSKÝM  LESEM 

16. 6. 2018 VĚŽNICE            
 

OD 18 HODIN NA FOTBALOVÉM 

HŘIŠTI  

ZAČÁTEK STEZKY V 19:30 

SKÁKACÍ HRAD, DOPROVODNÝ 

PROGRAM   
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Proč ještě nejsou zasíťované nové stavební parcely 

Miliardář Rothschild kdysi pravil „Nejsem tak bohatý, abych si mohl dovolit kupovat 

levné věci“. Bohužel se toto pořekadlo při přípravě tohoto území zcela potvrdilo. Vybrali 

jsme nejlevnějšího projektanta na územní studii, bez které nelze projekt realizovat. 

Seznámili jsme se s jeho pracemi a jevil se, jako velmi dobrý. I nápady měl dobré. 

Bohužel nebyl schopný komunikovat s úřady, což jsme nevěděli. Odevzdal nám projekt, 

který neměl vůbec zkonzultovaný s Magistrátem města Jihlavy, který studii schvaloval. 

Připomínky z magistrátu nebyl schopen opravit a zapracovat. Proto jsme se rozhodli 

studii nechat dodělat jiným projektantem, který nám vyšel vstříc a ve velmi krátké době 

projekt studie dodělal a pochopitelně i nechal schválit na magistrátu. Při tom již 

spolupracoval s dalším projektantem, který připravoval projekt na územní řízení a 

stavební povolení. A ač jsme projektanta vybízeli, aby si v předstihu začal vyběhávat 

úřady, neudělal tak. A tak projekt na územní řízení stojí. Životní prostředí Magistrátu 

města Jihlavy dalo zamítavé stanovisko, chybí vynětí ze zemědělského půdního fondu z 

magistrátu, nebo aspoň jejich stanovisko, chybí smlouva s Povodím Vltavy, stanovisko 

odboru územního rozvoje magistrátu a zaměření nových parcel. Všechny smlouvy a 

vyjádření má zajistit projektant, který to má stanoveno ve smlouvě. Příčina je v tom, že je 

ohromný stavební přetlak. Projektanti neví, co dřív, nemají čas konzultovat připravovaný 

projekt s patřičnými úřady a pak to dopadá, jak to dopadá.  

V současnosti je projekt opraven a dopracován a předán všem patřičným orgánům 

k vyjádření. A tak doufám, že koncem června bude územní řízení zahájeno a během 

prázdnin, že získáme i stavební povolení a budeme moci všem zájemcům již stavební 

parcely prodat. V současnosti jsou se zájemci uzavírané smlouvy o smlouvách budoucích. 

Volné k prodeji jsou ještě tyto parcely č. 3, 6, 8 a 11.      
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INFORMACE SDH VĚŽNICE 



Věžnický zpravodaj Ročník XXVI.  Červen 2018 

7 

 

26. května proběhly v Brně oslavy 100 let od založení samostatné Československé 
republiky, při té příležitosti se konal slavnostní průvod dobrovolných hasičů se 
svými prapory. 
Náš sbor se této slavnostní akce zúčastnil a obdrželi jsme na prapor pamětní 
stuhu. Pro náš sbor byla čest se stát součástí oslav naší milované republiky a 
na členy, kteří prapor nesli, jsme náležitě hrdi!!! Děkujeme. 
 


